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ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΔΑΒΑΚΗΣ 

Βουλευτής Λακωνίας 
Νέας Δημοκρατίας 

19/12/2024 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

ΠΡΟΣ: Τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
ΘΕΜΑ: Επιστολή γεωπόνου με την οποία διαμαρτύρεται για τα 

προβλήματα στην πληρωμή της προκαταβολής των βιολογικών 
2024 από τον ΟΠΕΚΕΠΕ. 

  

Καταθέτω ως Αναφορά προς τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  την 

Επιστολή γεωπόνου με την οποία διαμαρτύρεται για τα προβλήματα στην πληρωμή 

της προκαταβολής των βιολογικών 2024, που μου έχει κοινοποιηθεί και παρακαλώ 

θερμά για τις δικές σας ενέργειες. 

Ο αναφέρων βουλευτής 

                                                    

Αθανάσιος Π. Δαβάκης 
Βουλευτής Λακωνίας Ν.Δ. 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

709

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/1/2025
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Καλημέρα, 
Θα ήθελα να σας ενημερώσω για ένα μεγάλο πρόβλημα που έχει προκύψει στις 
πληρωμές της προκαταβολής για το έτος 2024 από τον ΟΠΕΚΕΠΕ μερίδας των 
δικαιούχων του Μέτρου 11 «Βιολογική Γεωργία» (5η πρόσκληση του ΠΑΑ) λόγω 
κωδικού ευρήματος που αφορά στις συμβάσεις με συμβούλους-γεωπόνους. 
Πιο συγκεκριμένα, οι ως άνω αγρότες πληροφορηθήκαν ότι, αν και έχουν ενεργή 
Σύμβαση με Σύμβουλο – Γεωπόνο έως τις 31/12/2024, απορρίφθηκε το αίτημά τους για 
την πληρωμή της προκαταβολής που δικαιούνται με την αιτιολογία: «Μη κάλυψη 
έτους με σύμβαση με σύμβουλο, Μη καλυπτόμενες μέρες: Από 01/01/2025 Έως 
28/06/2025, Ποινή: ΜΗ ΠΛΗΡΩΜΗ ΠΑΡΑΓΩΓΟΥ  ΣΤΑΔΙΟΥ 3». 
Με δεδομένο ότι: 

 οι ως άνω δικαιούχοι συμμορφώνονται με την απαίτηση του Μέτρου για 
ύπαρξη σχετικής σύμβασης με Σύμβουλο, δεδομένου ότι αυτή τη στιγμή 
υπάρχουν ενεργές συμβάσεις παραγωγών – Συμβούλων, οι οποίες μπορούν 
εύλογα να ανανεωθούν μέχρι το τέλος τους τρέχοντος έτους προκειμένου να 
καλύψουν και το επόμενο χρονικό διάστημα (να σημειωθεί μάλιστα ότι πολλές 
από τις σχετικές συμβάσεις έχουν ήδη ανανεωθεί και έχουν ανέβει στο 
Σύστημα) 

 η συγκεκριμένη πληρωμή αφορά προκαταβολή για το έτος 2024 και όχι 
εξόφληση του δικαιούμενου ποσού, οπότε το παραπάνω εύρημα θα μπορούσε 
να καταχωρηθεί ως Παρατήρηση και η ποινή να επιβληθεί στην εξόφληση 
εφόσον δεν θα υπήρχε η παράταση των Συμφωνητικών, 

θεωρούμε άδικη και αδικαιολόγητη την μη καταβολή της προκαταβολής για το έτος 
2024 τη δεδομένη στιγμή μάλιστα που οι παραγωγοί την περίμεναν προκειμένου να 
καλύψουν πολλές από τις υποχρεώσεις τους ενόψει του τέλους του έτους. 
  
Επίσης σας ενημερώνουμε ότι το ΓΕΩΤΕΕ απέστειλε σχετική επιστολή προς τον 
ΟΠΕΚΕΠΕ και το ΥΠΑΑΤ ζητώντας να διασφαλιστεί η δυνατότητα άμεσης είσπραξής 
της προκαταβολής από τους ως άνω δικαιούχους παραγωγούς. 
Σας επισυνάπτω την επιστολή του ΓΕΩΤΕΕ 
  
Παρακαλούμε για τη μέριμνά σας προκειμένου να επιλυθεί το παραπάνω 
πρόβλημα και να καταβληθεί άμεσα η προκαταβολή στους παραπάνω 
δικαιούχους παραγωγούς. 
  
Σας ευχαριστούμε 
Καλές Γιορτές!!! 
  
Με εκτίμηση 
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